



HAMBURG, GERMANY

2024 MASTERS CYCLO-CROSS WORLD CHAMPIONSHIPS

29thNov | 30thNov | 1st Dec Volkspark

Online-Registration starts end of August 2024

For Informations and Merchandise go to www.wearecyclocross.com



The date of the 2024 edition of the **UCI MASTERS Cyclo-Cross World Championships** now confirmed:

Friday 29th Nov., Saturday 30th Nov,
Sunday 1st Dec 2024.

The venue will be situated at the Volkspark in Hamburg, Germany.

The online registration will start at the end of August 2024.

The registration link will be published on our homepage:

www.wearecyclocross.com

We await more than 600 participants from all over the world.

For press information contact:

Alexandra Knape: a.knape@gmx.de

Information and Merchandise:

www.wearecyclocross.com



Auch der mehrmalige Tour de France Etappengewinner Andre Greipel (Hürth) war 2023 bei der Masters-WM im Hamburger Volkspark am Start. German cycling Star Andre Greipel was racing the Masters Worlds in Hamburg 2023 too.



Gute Stimmung entlang der Strecke im Volkspark. Die Teilnehmer:innen und Besucher:innen kamen aus der ganzen Welt zu den WM-Wettbewerben.
Good atmosphere with participants and visitors

Stolz auf der „Active City“-Bühne: Die neue Weltmeisterin und die Platzierten aus Italien und Belgien.
Proud champions at the ceremony on the Hamburg Active City-stage.



